
 
 
 
 

Αθήνα, 22 Αυγούστου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 
Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θέμα: «Αναδασώσεις στις καμένες περιοχές» 

               

Μετά τις καταστροφικές πυρκαγιές τα τελευταία 15 χρόνια σε όλη την χώρα, 

κρίνεται επιτακτικός ο ρόλος της αναδάσωσης στις περιοχές αυτές και ειδικά σε 

Ηλία, Πάρνηθα, Πεντέλη, Εύβοια, Έβρο που κυριολεκτικά «ξεγυμνώθηκαν» από 

κάθε ίχνος πράσινου. Οι αναδασώσεις (ίδρυση τεχνητών συστάδων) κατέχουν σαν 

αντικείμενο μία πολύ αξιόλογη θέση στην παγκόσμια δασοπονία. Οι τεχνητές 

συστάδες σήμερα, αποτελούμενες από ένα ευρύ φάσμα δασοπονικών ειδών, 

παρέχουν στην παγκόσμια οικονομία βιομηχανικό ξύλο και καύσιμη ύλη 

(καυσόξυλα), τροφή στη μελισσοκομία. 

Επιπλέον, οι αναδασώσεις προστατεύουν το έδαφος και το περιβάλλον από τις 

δυσμενείς επιδράσεις των ανθρωπίνων δραστηριοτήτων, βελτιώνουν αισθητά το 

τοπίο, έχουν μια εξισορροπητική επίδραση στην υδάτινη οικονομία και μας 

παρέχουν ψυχική ηρεμία και γαλήνη. 

Στη χώρα μας η περίοδος των παραγωγικών αναδασώσεων άρχισε το 1950. Μέχρι 

το 1950 και συγκεκριμένα την περίοδο 1900-1930 γίνονταν μόνο από ιδιωτική 

πρωτοβουλία με κύριο σκοπό την βελτίωση της αισθητικής του τοπίου, ενώ την 

περίοδο 1930-1950 έγιναν οι πρώτες αναδασώσεις με την επάνδρωση με 

Δασολόγους της Δασικής Υπηρεσίας και φύτευση 250.000 περίπου στρεμμάτων 

με τη μέθοδο της φύτευσης σε λάκκους με σκοπό κυρίως προστατευτικό και 

αισθητικό. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Υπάρχουν σχέδια και μελέτες για άμεση αναδάσωση των περιοχών που 

κάηκαν ειδικά τα τελευταία χρόνια;  

2. Υπάρχουν δημόσιοι φορείς που αναλαμβάνουν αναδασώσεις; 

3. Πόσες αναδασώσεις έχουν γίνεται τα τελευταία 15 χρόνια και που; 
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